
PROJEKT 

PROTOKÓŁ NR II/2024 

z II sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

odbytej 17 maja 2024 roku 

w „Domu Tradycji” ul. 11 Listopada 1 w Godzieszach Wielkich, o godz. 9.08 

----------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 

W sesji udział wzięło 14 radnych na ogólny stan Rady – 15 

 

(Komisarz Wyborczy w Kaliszu I Postanowieniem Nr 617/2024 z dnia 12 kwietnia 2024 r. 

stwierdził wygaśnięcie mandatu radnego Mariusza Krzysztofa Szyszkiewicza z dniem 

7 kwietnia 2024 r. wybranego do Rady Gminy Godziesze Wielkie w okręgu wyborczym nr 1 

z listy nr 13 - KWW MARIUSZA SZYSZKIEWICZA w wyborach samorządowych 

przeprowadzonych w dniu 7 kwietnia 2024 r., z powodu wyboru na Wójta Gminy Godziesze 

Wielkie). 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do nin. protokółu. 

 

 

W sesji uczestniczyli: 

− Radny Rady Powiatu Kaliskiego – Pan Józef Podłużny 

− Wójt Gminy – Pan Mariusz Szyszkiewicz 

− Sekretarz Gminy – Pani Małgorzata Banaś 

− Skarbnik Gminy – Pani Anna Szubert 

− Adwokat – Pan Łukasz Lipski 

− Pracownik Urzędu Gminy – Pani Magdalena Dziwińska 

 

 

Projekt porządku obrad: 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z obrad LX sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania, ustalenia składu osobowego, określenia zadań oraz przedmiotu 

działania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

b) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godziesze 

Wielkie, 

c) powołania, ustalenia składu osobowego, określenia zadań i przedmiotu 

działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

d) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Godziesze Wielkie, 

e) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Godziesze Wielkie, 

f) powołania, ustalenia składów osobowych oraz przedmiotu działania stałych 

Komisji Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

g) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Godziesze Wielkie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 
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Punkt 1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad 

 

Przewodniczący Rady Gminy – Radosław Marek na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 

8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym o godzinie 9.08 otworzył II Sesję Rady Gminy 

Godziesze Wielkie, powitał zebranych na sesji. 

 

Następnie stwierdził, że zgodnie z potwierdzoną obecnością w aplikacji eSesja aktualnie 

w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 

15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał. 

 

 

Przedstawił projekt porządku obrad 

1. Otwarcie sesji, przyjęcie porządku obrad.  

2. Przyjęcie protokołu z obrad LX sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym. 

4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

a) powołania, ustalenia składu osobowego, określenia zadań oraz przedmiotu 

działania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

b) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godziesze 

Wielkie, 

c) powołania, ustalenia składu osobowego, określenia zadań i przedmiotu 

działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

d) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Godziesze Wielkie, 

e) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Godziesze Wielkie, 

f) powołania, ustalenia składów osobowych oraz przedmiotu działania stałych 

Komisji Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

g) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Godziesze Wielkie. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

 

W głosowaniu jawnym Rada Gminy 14 głosami „za” przyjęła przedstawiony porządek 

obrad po zmianach. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria 

Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła porządek obrad 14 głosami 

„za”. 
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Punkt 2. Przyjęcie protokołu z obrad LX sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z obrad LX sesji Rady Gminy był 

wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy oraz zamieszczony w aplikacji eSesja wraz 

z materiałami sesyjnymi i w okresie wyłożenia nie wniesiono do niego uwag.  

Do treści protokołu z obrad LX sesji Rady Gminy nie wniesiono żadnych uwag. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym przyjęła protokół z obrad LX sesji Rady Gminy bez 

odczytywania i bez uwag 14 głosami „za”. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria 

Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła protokół z obrad LX sesji 

Rady Gminy Godziesze Wielkie 14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 3. Sprawozdanie Wójta Gminy o jego pracach w okresie międzysesyjnym 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo Radni.  

1. W dniu 6 maja Firma PBD z Kalisza rozpoczęła przebudowę drogi Stobno w kierunku 

Józefowa z dofinansowania z Rządowego Funduszu Rozwoju Dróg na rok 2024. 

Przebudowa dotyczy poprawy bezpieczeństwa dla niechronionych uczestników ruchu 

drogowego na długości 989 m. Wykonana zostaje ścieżka rowerowa, w szczególności 

dla dzieci dojeżdżających do szkoły w Stobnie. Na dalszym odcinku poszerzony 

zostanie chodnik, nowa nawierzchnia asfaltowa, dwa wyniesione przejścia dla 

pieszych oraz dwa radarowe pomiary prędkości.  

2. Przeprowadziliśmy również konsultacje z projektantem dotyczące realizacji 

dokumentacji projektowych na budowę dróg rowerowych na terenie naszej gminy. 

Dokumentację przekazujemy do Powiatu Kaliskiego do końca września bieżącego 

roku. Powiat składa wniosek o dofinansowanie do Programu Fundusze Europejskie 

dla Wielkopolski na lata 2021-2027. Realizacja budowy dróg rowerowych zostanie 

rozpoczęta po ogłoszeniu wyników naboru.  

3. Rozpoczęła się również naprawa gwarancyjna w miejscowości Saczyn przez wycięcia 

nawierzchni asfaltowej w najbardziej uszkodzonych miejscach i ułożeniu nowej 

warstwy oraz czeka nas jeszcze naprawa, jeżeli chodzi o przepusty.  

4. Rozpoczęliśmy rozmowy ze Spółką Oświetlenie Uliczne i Drogowe w Kaliszu w 

sprawie realizacji zadania pod nazwą „Rozświetlamy Gminę Godziesze Wielkie", na 

które otrzymaliśmy dofinansowanie z Funduszu Polski Ład Program Inwestycji 

Strategicznych. Zadanie obejmuje wymienię 542 sztuk energooszczędnych opraw 

sodowych na nowe ledowe oprawy ze zdalnym systemem sterowania. Rozpoczęcie 
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inwestycji planowane jest na drugą połowę 2025 roku. Może jeżeli chodzi o ten 

program „Rozświetlamy Polskę”, informacyjnie dla nowo wybranych radnych, 

ponieważ ten temat był wcześniej omawiany na poprzednich sesjach, nie wszyscy 

może są w temacie. Jeżeli chodzi o ten program „Rozświetlamy Polskę” jest to 

program skierowany do samorządów, które chciały zainwestować w nowoczesne 

oświetlenie ulic. Uważam, że ten program jest bardzo ważny. Głównym celem 

programu „Rozświetlamy Polskę” jest zwiększenie bezpieczeństwa na polskich 

drogach. Technologia oświetlenia LED charakteryzuje się niższym zużyciem energii 

w porównaniu do oświetlenia tradycyjnego. Pozwala to na znaczne zmniejszenie 

kosztów związanych z rachunkami za energię elektryczną. Lampy LED mają również 

dużo dłuższą żywotność niż tradycyjne źródło światła. To z kolei przyczyni się do 

obniżenia kosztów ponoszonych przez gminę na utrzymanie i konserwację 

oświetlenia. Obecnie jesteśmy na etapie inwentaryzacji, jeżeli chodzi o wymianę tych 

lamp. 

 

Rada Gminy w głosowaniu jawnym 14 głosami „za” przyjęła sprawozdanie Wójta 

Gminy Godziesze Wielkie. 

 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria 

Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy przyjęła sprawozdanie Wójta Gminy 

Godziesze Wielkie 14 głosami „za”. 

 

 

 

Punkt 4. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie, 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że radni otrzymali projekty 

uchwał w wyznaczonym terminie. 

 

a) powołania, ustalenia składu osobowego, określenia zadań oraz przedmiotu 

działania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godziesze Wielkie 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że zgodnie z § 73 ust. 1 Statutu 

Komisja składa się z Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego oraz pozostałych 

członków w liczbie 3.  

W skład Komisji nie zgłoszono przedstawicieli klubów, ponieważ nie działają w Radzie. 

Radni wcześniej zadeklarowali chęć pracy w Komisji Rewizyjnej.  
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Deklaracja chęci pracy radnych Rady Gminy Godziesze Wielkie wybranych w wyborach 

w dniu 07 kwietnia 2024 roku w Komisjach stałych Rady Gminy Godziesze Wielkie stanowi 

załącznik nr 2 do nin. protokołu.  

 

Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady - Odczytała projekt uchwały. 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr II/4/2024 w sprawie powołania, ustalenia składu osobowego, 

określenia zadań oraz przedmiotu działania Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

Godziesze Wielkie – która stanowi załącznik nr 3 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria 

Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

b) wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Godziesze Wielkie, 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że zgodnie z § 73 ust. 2 Statutu 

Gminy Godziesze Wielkie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej wybiera Rada. Wyboru 

Przewodniczącego dokonuje się spośród 5 radnych powołanych przez Radę do składu 

Komisji.  

Ze swojej strony na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej zaproponował radnego Rafała 

Gzila.  

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Radny Rafał Gzil wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

 

Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady - Odczytała projekt uchwały. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 
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- Uchwałę nr II/5/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Godziesze Wielkie – która stanowi załącznik nr 4 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 13  

(Jakub Błaszyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Teresa Karolak, Radosław Marek, Andrzej 

Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, Dawid 

Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

(Rafał Gzil) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 13 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

 

c) powołania, ustalenia składu osobowego, określenia zadań i przedmiotu działania 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że zgodnie z § 99 ust. 1 Statutu 

Komisja składa się z Przewodniczącego, Zastępcy Przewodniczącego oraz pozostałych 

członków w liczbie 3. 

W skład Komisji nie zgłoszono przedstawicieli klubów, ponieważ nie działają w Radzie. 

Radni wcześniej zadeklarowali chęć pracy w Komisji Skarg, Wniosków i Petycji.  

Deklaracja chęci pracy radnych Rady Gminy Godziesze Wielkie wybranych w wyborach 

w dniu 07 kwietnia 2024 roku w Komisjach stałych Rady Gminy Godziesze Wielkie stanowi 

załącznik nr 2 do nin. protokołu.  

 

Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady - Odczytała projekt uchwały. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr II/6/2024 w sprawie powołania, ustalenia składu osobowego, 

określenia zadań i przedmiotu działania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Godziesze Wielkie – która stanowi załącznik nr 5 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria 

Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 
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BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

 

d) wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Godziesze Wielkie 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że zgodnie z § 99 ust. 2 Statutu 

Gminy Godziesze Wielkie przewodniczącego komisji wybiera rada. Wyboru 

przewodniczącego dokonuje się spośród 5 radnych powołanych przez radę do składu komisji.  

Ze swojej strony na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji zaproponował 

radnego Jakuba Błaszczyka.  

Nie zgłoszono innych kandydatur. 

Radny Jakub Błaszczyk wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

 

Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady - Odczytała projekt uchwały. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 

- Uchwałę nr II/7/2024 w sprawie wyboru Przewodniczącego Komisji Skarg, 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Godziesze Wielkie– która stanowi załącznik nr 6 

do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 13  

(Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław Marek, Andrzej 

Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, Dawid 

Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

(Jakub Błaszczyk) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 13 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

 

e) wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady 

Gminy Godziesze Wielkie 
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Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że zgodnie z § 99 ust. 3 Statutu 

Gminy Godziesze Wielkie Zastępcę Przewodniczącego Komisji wybiera Rada na wniosek 

Przewodniczącego Komisji. 

Następnie poprosił Pana Jakuba Błaszczyka Przewodniczącego Komisji, Skarg Wniosków i 

Petycji o zgłoszenie kandydata na Zastępcę Przewodniczącego Komisji. 

 

Jakub Błaszczyk – Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Zaproponował na 

swojego zastępcę radną Teresę Karolak. 

Radna Teresa Karolak wyraziła zgodę na pełnienie tej funkcji. 

 

Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady - Odczytała projekt uchwały. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się” podjęła: 

- Uchwałę nr II/8/2024 w sprawie wyboru Zastępcy Przewodniczącego Komisji 

Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Godziesze Wielkie – która stanowi 

załącznik nr 7 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 13  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Radosław Marek, Andrzej 

Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, Dawid 

Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 1 

(Teresa Karolak,) 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 13 głosami „za” przy 

1 głosie „wstrzymującym się”. 

 

 

 

f) powołania, ustalenia składów osobowych oraz przedmiotu działania stałych 

Komisji Rady Gminy Godziesze Wielkie 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Poinformował, że Zgodnie z § 15 ust. 1 pkt 3 i 4 

Statutu Gminy Godziesze Wielkie Rada powołuje Komisję Budżetu, Finansów i Rolnictwa 

oraz Komisję Oświaty, Kultury, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Bezpieczeństwa Publicznego. 

Radni wcześniej zadeklarowali chęć pracy w Komisjach. 

Deklaracja chęci pracy radnych Rady Gminy Godziesze Wielkie wybranych w wyborach 

w dniu 07 kwietnia 2024 roku w Komisjach stałych Rady Gminy Godziesze Wielkie stanowi 

załącznik nr 2 do nin. protokołu.  
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Ryszarda Wojtynka - Wiceprzewodnicząca Rady - Odczytała projekt uchwały. 

 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem pytań poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

 

Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 14 głosami „za” 

podjęła: 

- Uchwałę nr II/9/2024 w sprawie powołania, ustalenia składów osobowych oraz 

przedmiotu działania stałych Komisji Rady Gminy Godziesze Wielkie – która 

stanowi załącznik nr 8 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 14  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Mariusz Pawlak, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria 

Szymańska, Dawid Ścibor, Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 14 głosami „za”. 

 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Komisji - W związku z tym, że następna uchwała 

związana jest z wydatkami w budżecie ogłosił przerwę w obradach sesji, a Komisje Budżetu, 

Finansów i Rolnictwa poprosił o wypracowanie opinii do projektu uchwały.  

 

(Przerwa w obradach sesji trwała od godziny 9.36 do godziny 9.55) 

 

Przewodniczący Rady Radosław Marek po przerwie wznowił obrady sesji w składzie 

14 radnych. 

 

 

 

g) ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy Godziesze Wielkie 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Szanowni Państwo, Komisja Budżetu, Finansów 

i Rolnictwa wypracowała stanowisko w postaci projektu uchwały o wynagrodzeniu Pana 

Wójta. Następnie przedstawił projekt uchwały. 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów i Rolnictwa - Panie 

Przewodniczący Komisja Oświaty też pracowała nad projektem uchwały. 

 

Radosław Marek – Przewodniczący Rady – Oczywiście, wspólnie, podziękował za 

przypomnienie. 

 

Radosław Marek - Przewodniczący Rady – W związku z brakiem dalszych pytań poddał 

projekt uchwały pod głosowanie. 
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Rada Gminy w obecności 14 radnych uczestniczących w posiedzeniu – 13 głosami „za” przy 

1 głosie „przeciw” podjęła: 

- Uchwałę nr II/10/2024 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Wójta Gminy 

Godziesze Wielkie – która stanowi załącznik nr 9 do nin. protokołu. 

 

Lista imienna: 

ZA: 13  

(Jakub Błaszczyk, Dariusz Bury, Paweł Grabowski, Rafał Gzil, Teresa Karolak, Radosław 

Marek, Andrzej Olek, Tomasz Przybył, Edyta Strzyż-Olek, Maria Szymańska, Dawid Ścibor, 

Artur Wardęga, Ryszarda Wojtynka), 

PRZECIW: 1 

(Mariusz Pawlak) 

WSTRZYMUJE SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNY: 0 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy podjęła uchwałę 13 głosami „za” przy 

1 głosie „przeciw”. 

 

 

 

Punkt 5. Interpelacje i zapytania radnych  

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - Moja interpelacja dotyczy kursów 

autobusowych. W sołectwach Zadowice, Wola, Krzemionka, Kąpie, Kakawa Stara, Nowa 

ul. Ostrowska potrzebne jest przywrócenie jednego kursu autobusowego około 10:30. Jest o 

7:00 autobus i później dopiero o 12:30. Jest zbyt duża odległość w tych godzinach. Ten kurs 

autobusowy nie był zlikwidowany, on jest zawieszony. Wiem, że są możliwości przywrócenia 

kursów autobusowych i mieszkańcy tych sołectw bardzo proszą o podjęcie działań w celu 

przywrócenia tego połączenia. Chodzi o godzinę ok. 10:30. 

 

Maria Szymańska – radna – Ten kurs był i został zawieszony.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Dobrze, pani przewodnicząca poprosimy tą 

interpretację na piśmie. Zapoznamy się, przedyskutujemy i będzie odpowiedź udzielona.  

 

 

 

Punkt 6. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

 

Nie zgłoszono interpelacji. 

 

 

 

Punkt 7. Wolne wnioski i informacje 

 

Mariusz Pawlak – radny - Mam pytanie, które te ścieżki rowerowe do powiatu są zgłoszone 

z terenu Gminy Godziesze jako planowane do zrealizowania.  

 



 11 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - 4 ścieżki rowerowe. 

 

Mariusz Pawlak – radny - W których miejscowościach? 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Wolica Szpital, Wolica przez las, Żydów w stronę 

drogi wojewódzkiej, Godziesze - Brzeziny, Wola Droszewska - od Krzemionki do Woli i do 

Zadowic. 

 

Mariusz Pawlak – radny - A odcinek od Krzemionki do ul. Ostrowskiej? Co z tym?  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Nie było tego zgłoszonego wcześniej. Na tym etapie 

projektowania dokumentacji projektowej, jeżeli chodzi o te odcinki.  

 

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - Wczoraj dzwoniłam odnośnie tego szkodnika co 

dęby atakuje. To jest gęsiówka chorobótka dębowa i ona jest toksyczna i wiem, że panie były 

oglądać te drzewa i coś jest w tym temacie wiadomo już czy jeszcze nie?  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Z tego, co tutaj zapoznałem się z sytuacją, ta pani, 

która była tam oglądać musielibyśmy tutaj dobrać oprysk na to, pytanie, kto miałby się tym 

zająć, jeżeli chodzi o pryskanie. Z tego co wiem to są 4 drzewa, jedno jest tylko przy drodze 

gminnej, a 3 drzewa są na prywatnych posesjach.  

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - 4 drzewa są przy drodze gminnej, coś tam Panie 

przeoczyły. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Przekazano mi, że 4 drzewa, ale jedno przy drodze gminnej, a 3 to 

są w prywatnych.  

 

Dariusz Bury – Przewodniczący Komisji - 7 dębów jest i to są dęby, które praktycznie nie 

mają liści i na nich są takie kokony tych gęsiówów, a one są toksyczne dla takich dzieci, kto 

weźmie w rękę, czy cokolwiek to powoduje uczulenie, dlatego wywołuje jakiś problem. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Jesteśmy tutaj w kwestii ustalania, kto ewentualnie 

miałby dokonać oprysku, czy ta osoba musi mieć uprawnienia, wiem, że rolnicy mają, pytanie 

czy to we współpracy ze strażą z jakiegoś podnośnika. Będziemy dzisiaj to tam ustalali, Pani 

Joasia, która była w terenie dzisiaj, będziemy jeszcze omawiać ten temat.  

 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - Chciałabym podjąć temat braku wody w 

Woli Droszewskiej przy posesjach 1, 2, 2a. W czasie, gdy była tam doprowadzona woda były 

tam 2, 3 gospodarstwa domowe. Jest tylko ten cienki wąż doprowadzony. W tej chwili tam 

jest 7 gospodarstw domowych i mieszkańcy narzekają na brak wody. Te domy, które się tam 

dobudowały dostały pozwolenie na przyłączenie się do tej wody, ale no zrobił się problem, bo 

jest tej wody za mało. Po prostu jest za cienki przekrój tej rury.  

Drugie miejsce, gdzie mieszkańcy też mają taki deficyt wody to jest też Wola Droszewska 87.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy - Wola Droszewska 1,2 i 2a plus Wola Droszewska 

87? 
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Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - Tam jest więcej domów jeszcze. 1,2 2a, 

2j, Zadowice 60 i tam jest jeszcze po dwa budynki, w dwóch domach po dwa gospodarstwa 

domowe, w sumie jest 7 gospodarstw domowych. A tutaj są 2 budynki, które też mają taką 

samą sytuację, jest cienkie doprowadzenie i też jest deficyt tej wody, jest tylko taka ta 

pojedyncza rurka.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Z Panem Wojciechem Knopem porozmawiam w tej 

kwestii. 

 

Edyta Strzyż-Olek – radna - Czy w projekcie rozświetlić Polskę ujęte są miejscowości 

Zajączki Bankowe i Takomyśle?  

 

Anna Szubert – Skarbnik Gminy - Wszystkie te sodowe, stare oprawy na terenie całej gminy 

i to jest 542, dopiero po inwentaryzacji możemy odpowiedzieć, gdzie, ile, w jakiej 

miejscowości. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Jeżeli chodzi o ten program, to jest program 

obejmujący całą gminę, a nie miejscowość. Od poniedziałku przyjdzie Pan ze Spółki 

Oświetlenie Uliczne i Drogowe na inwentaryzację i wtedy będziemy wiedzieć, jeżeli chodzi o 

te miejscowości, które pani pyta. Pani się skontaktuje z nami, to my powiemy, ile tych lamp 

(opraw) w tych miejscowościach będzie do wymiany.  

 

 

Maria Szymańska – radna - Czy można jeszcze zamontować dwie lampy w Starej Kakawie, 

nie ma w ogóle żadnej lampy a jest przejście dla pieszych, jest słup, na, którym można lampę 

zawiesić i jest przystanek autobusowy, gdzie jest co trzecia lampa, także tam, by się przydała 

właśnie lampa przy przystanku autobusowym w kierunku Woli Droszewskiej. A ta jedna 

lampa na słupie, to jest przy placu zabaw, gdzie jest przejście, bo tam jest ciemne przejście. 

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – A jest tam linia normalnie doprowadzona?  

 

Maria Szymańska – radna - Tak.  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Myślę, że to jest kwestia uzgodnienia tego, bo teraz 

byliśmy na spotkaniu z panem, który się zajmuje pod względem technicznym. Myślę, że tak 

samo odpowiemy w przyszłym tygodniu, bo pan będzie na inwentaryzacji, także proszę o 

kontakt w przyszłym tygodniu albo ze mną, albo z Panią Magdą, bo oni będą w terenie, będą 

inwentaryzację robić, więc z Panią Magdą Dziwińską proszę o kontakt, będą w terenie, pani 

powie dokładnie, o które lampy chodzi i będziemy wtedy wszystko wiedzieć.  

 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - Chciałabym poruszyć temat pozyskania 

funduszy, na poprawę wizerunku wszystkich wsi, mówię o tablicach sołeckich, które są 

bardzo już zniszczone, drewniane i odsłonięte. Każdy pierwszy deszcz to nam te kurendy 

nasze zmywa, dotyczy to wszystkich sołectw. 

Druga sprawa jeszcze, gdyby dało się pozyskać pieniądze na przystanki autobusowe. Niektóre 

sięgają czasu z poprzedniej epoki, część jest już wymienionych, część jest w stanie takim 

odpowiadającym dzisiejszym czasom, a część tych przystanków jest jakby z poprzedniej 

epoki. Gdyby się udało pozyskać jakiekolwiek fundusze i to też dotyczy wszystkich sołectw,  
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Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Z tego, co wiem, tak na szybko mógłbym 

odpowiedzieć to nie ma takiego programu, żebyśmy mogli skorzystać, jeżeli chodzi o te 

tablice sołeckie co Pani mówi i przystanki, raczej to będzie realizowane z funduszu sołeckich, 

ale jeżeli byłaby możliwość z jakiegoś programu to jak najbardziej, ale na tą chwilę nie mamy 

takiego programu. 

 

 

Ryszarda Wojtynka – Wiceprzewodnicząca Rady - Bo, jeżeli się dobrze orientuje, to 

przystanki są na utrzymaniu urzędu gminy, nie sołectw?  

 

Mariusz Szyszkiewicz – Wójt Gminy – Tak.  

 

Anna Szubert – Skarbnik Gminy – Tak, utrzymanie to są takie bieżące sprzątanie jakieś 

wykaszanie. Sołectwa sobie kupują wiaty przystankowe, my też dofinansowujemy, wiadomo 

w miarę możliwości, sukcesywnie, teraz chyba były Zajączki Bankowe i Kakawa.  

 

 

 

Punkt 8. Zamknięcie obrad sesji. 

 

W związku z wyczerpaniem wszystkich punktów porządku obrad Przewodniczący Rady 

Radosław Marek o godz. 1010 zamknął obrady II sesji Rady Gminy Godziesze Wielkie. 

 

 

                  Protokółowała:         Przewodniczył: 

 

    Inspektor ds. obsługi Rady Gminy        Przewodniczący Rady Gminy 

            i informatyzacji urzędu      Godziesze Wielkie 

             Mirosława Kubacka       Radosław Marek 


